

2020-2021

珠寶工商業指南

暨 香港珠寶製造業廠商會三十二周年年刊

Jewelry Business Directory
plus HKJMA 32nd Anniversary Year Book



香港珠寶製造業廠商會

Hong Kong Jewelry Manufacturers' Association

香港九龍紅磡民裕街51號凱旋工商中心第2期2字樓G室
Unit G, 2/F., Kaiser Estate Phase 2, 51 Man Yue Street, Hunghom, Kowloon, Hong Kong

Tel : (852) 2766 3002

Fax : (852) 2362 3647

Website : www.jewelry.org.hk

年刊廣告回條 Year Book Advertisement Order Form ~ 會員價 Member Rate

Ad 產品相片
Co Profile 公司簡介

☐ HK\$ 5,500
標準全版
Standard
Full Page

Ad 產品相片	Full Page Ad 全版產品廣告
Co Profile 公司簡介	▪ Trim Size: 206mm (W) x 275mm (H) ▪ Bleed Size: 216mm (W) x 285mm (H)

☐ HK\$ 7,800
雙連版
Double
Page
Spread

Fax 傳真: (852) 2362 3647
Email 電郵: msservice@jewelry.org.hk

請填妥下列資料，於**2020年6月12日**或之前電郵或傳真至本會

Please sign and return the order form (by email or by fax) on or before **Jun 12, 2020**

公司名稱 Company Name: _____

聯絡人 Contact Person: _____ 電話 Tel: _____

電郵 Email: _____ 傳真 Fax: _____

請選擇 貴公司產品廣告分類 (只選一項)

Please choose the category for your company (Please tick **ONE** only)

- | | |
|--|------------------------------|
| ☐ A. 珠寶首飾 | Fine Finished Jewelry |
| ☐ B. 鑽石 | Diamonds |
| ☐ C. 寶石 | Colored Gemstones |
| ☐ D. 半寶石 | Semi-Precious Stones |
| ☐ E. 珍珠 | Pearls |
| ☐ F. 物料供應、機械設備及其他 | Supplies, Equipment & Others |

截止日期
Deadlines:

廣告預訂日期
Space Reservation
Jun 12, 2020

電腦檔案提交日期
Digital File
Submission
Jun 26, 2020

公司簡介(中文及英文)

Company Profile _____

負責人簽名及公司蓋章
Signature & Co. Stamp

日期
Date

合約條款 (本文內容以英文為最終本)

- 付款詳情: 廣告全費請於2020年6月12日或之前以劃線支票繳付, 抬頭支付「香港珠寶製造業廠商會有限公司」。
- 廣告費: 以上廣告費用並不包括正稿及電腦檔案製作。
- 廣告電腦檔案提交日期: 廣告檔案必須於2020年6月26日前提交。如客戶遲交檔案, 本會保留刊登該廣告之權利, 而客戶仍需付廣告費用。
- 取消廣告: 廣告一經落實後, 所有已繳之費用均不予退還。

Terms & Conditions

- Payment: Please settle full payment by cheque on or before Jun 12, 2020 and make payable to "Hong Kong Jewelry Manufacturers' Association Ltd".
- Rates: Rates quoted are net to advertisers. Production costs are excluded.
- Digital File Submission Deadlines: Digital file must be submitted on or before Jun 26, 2020. Delivery of Digital file received after deadline may not be published. HKJMA reserves the right to place any advertisement if instruction is not received before the digital file deadline. Payment of space booked will be charged.
- Once the advertisement is confirmed, all payment will not be refunded.

有關廣告聯絡, 請聯絡
For advertising enquiry, please contact

Elvis Wu 胡先生
Connie Tsang 曾小姐

Tel: 2122 5058
Tel: 2122 5052

msservice@jewelry.org.hk